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Številka:  0322-0002/2018-4 
Datum:   23.03.2018  

 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 

13. redne seje ODBORA ZA GOSPODARSTVO, VARTSTVO OKOLJA IN 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, ki je bila v sredo, 21. 3. 2018, ob 15.00, v sejni sobi 
Občine Podvelka, Podvelka 13, 2363 Podvelka. 
 
 
Prisotni:  člani odbora – Ivanka Vomer, Janez Otorepec, Domen Štrablek 

Milan Robnik – na sejo od 15:02  
Rupert Rauh – na seji od 15:35 

 
Odsotni:        / 
 
Ostali prisotni:  ref. IV za adm. zadeve – Janja Britovšek, župan – Anton KOVŠE, ing. 
 
 
 
Dnevni red: 

- pozdrav in ugotovitev sklepčnosti 
 
1. Potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 22. 11. 2018 
2. Pravilnik o ohranjanju in vzpodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Podvelka 
3. Sofinanciranje izdelave razpisne dokumentacije za enostavne projekte za 

razvoj dopolnilnih dejavnosti v Občini Podvelka (enostavni projekti v vrednosti do 
15.000 €) 

4. Poizvedba zainteresiranim podjetnikom, ki iščejo primerno lokacijo za svojo 
dejavnost (na podlagi prostorskega načrta Občine Podvelka - zemljišče v Gotjenku); 

5. Obravnava vloge za nepovratna sredstva  
6. Pobude in vprašanja. 
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AD 
Ugotovitev sklepčnosti, obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
S sklicem seje so člani prejeli predlog dnevnega reda za 12. redno sejo Odbora za 
gospodarstvo.  
 
Predsednica, Ivanka Vomer (v nadaljevanju predsednica) je ugotovila, da so na seji prisotni 
3 člani odbora, zato je odbor sklepčen. 
 
 
Predsednica je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Sprejme se dnevni red 12. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 21. 3. 2018.    
 
 
Navzočnost so priglasili 3 člani odbora. 
 
ZA so glasovali 3 člani odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 
 

AD 1. 
Potrditev zapisnika 12. redne seje z dne 22. 11. 2018 
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani odbora prejeli s sklicem seje. Predsednica je 
nato odprla razpravo. 
 
 
Ker ni bilo razprave je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Potrdi se zapisnik 12. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 22. 11. 2018.  
 
 
Navzočnost so priglasili 3 člani odbora. 
 
ZA so glasovali 3 člani odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
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AD 2. 
Pravilnik o ohranjanju in vzpodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 
Podvelka 
 
Predsednica je podala obrazložitev zgoraj navedene točke. V nadaljevanju je odprla 
razpravo. 
 
Člani odbora so v nadaljevanju pregledali Pravilnik o ohranjanju razvoja kmetijstva in 
podeželja v Občini Vuzenica za programsko obdobje 2015-2020. ravno tako so pregledali 
Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Radlje ob 
Dravi za programsko obdobje 2015-2020. 
 
Svetnik Otorepec je izpostavil, da bi bilo smiselno, da se pravilnik za Občino Podvelka čim 
prej pripravi in sprejme. Postopek sprejema takega pravilnika je namreč dolgotrajen 
(Osnutek pravilnika se pošlje Službi za državne pomoči in razvoj, Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano, ki poda pripombe. Po podanem mnenju o skladnosti sheme 
državnih pomoči se priglasitev posreduje Evropski komisiji. Evropska komisija poda 
pripombe, ki se upoštevajo. Po sprejemu in objavi pravilnika se le ta preko MKGP 
posreduje Evropski komisiji.). Le na takšen način se bo lahko v letu 2019 objavil javni 
razpis. V javnem razpisu imajo občine različno število ukrepov. Vasko leto se sproti določi 
kateri ukrepi se bodo sofinancirali. 
 
 
Po razpravi je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Pristopi se k pripravi Pravilnika o ohranjanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini 
Podvelka. 
Osnova za pripravo zgoraj navedenega pravilnika je Pravilnik o ohranjanju razvoja 
kmetijstva in podeželja v Občini Vuzenica za programsko obdobje 2015-2020.    
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 
 

AD 3. 
Sofinanciranje izdelave razpisne dokumentacije za enostavne projekte za razvoj 
dopolnilnih dejavnosti v Občini Podvelka (enostavni projekti v vrednosti do 15.000 €) 
 
Predsednica je podala obrazložitev te točke. V nadaljevanju je odprla razpravo. 
 
Predsednica je podala, da se je potrebno vprašati ali lahko občina le to sofinancira ter če se 
to lahko vključi v  pravilnik o ohranjanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Podvelka. 
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Svetnik Otorepec je podal, da ima Občina Črnomelj sprejet Pravilnik o dodeljevanju 
finančnih sredstev iz občinskega proračuna za pospeševanje razvoja gospodarstva v 
Občini Črnomelj (Ur. List RS, št. 23/2015). V 18. členu tega pravilnika so navedeni ukrepi: 
sofinanciranje stroškov investicije in razpisne dokumentacije.  
 
 
Po razpravi je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Preverit je potrebno, če se lahko sofinanciranje izdelave razpisne dokumentacije za 
enostavne projekte za razvoj dopolnilnih dejavnosti v Občini Podvelka (enostavni 
projekti v vrednosti do 15.000 €) vključi v II. točko (Ukrepi v skladu z uredbo komisije 
(EU)) Pravilnika o ohranjanju razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Podvelka in 
sicer pod zadnji ukrep.   
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
    
 
 
 

AD 4. 
Poizvedba zainteresiranim podjetnikom, ki iščejo primerno lokacijo za svojo 
dejavnost (na podlagi prostorskega načrta Občine Podvelka - zemljišče v Gotjenku); 
 
Predsednica je podala obrazložitev zgoraj navedene točke in v nadaljevanju odprla 
razpravo. 
 
 
Po razpravi je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Na spletni strani Občine Podvelka, www.podvelka.si, se objavi obvestilo 
podjetnikom, da je možno izvajati industrijske proizvodne dejavnosti v opredeljeni 
gospodarski coni Gotjenk v naselju Podvelka. 
Dopis bo pripravila predsednica odbora. Po prejemu dopisa s strani predsednice 
odbora se bo ta objavil na spletni strani Občine Podvelka.   
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
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AD 5. 
Obravnava vloge za nepovratna sredstva  
 
Predsednica je prebrala vlogo, podala obrazložitev ter odprla razpravo. Vloga je prispela 
pravočasno in je popolna. 
 
V 1. odstavku, 4. člena Pravilnika o dodelitvi nepovratnih sredstev za razvoj malega 
gospodarstva in za opravljanje dopolnilnih dejavnosti na kmetiji v Občini Podvelka je 
navedeno, da za nepovratna sredstva lahko zaprosijo osebe, ki so brez zaposlitve in se 
samozaposlijo z neko pridobitno dejavnostjo pod naslednjimi pogoji: 
- Da ima stalno prebivališče v Občni Podvelka in v Občini Podvelka tudi dejansko prebiva; 
- Da je vpisan v poslovni register; 
- Da še ni prejel sredstev iz naslova tega pravilnika. 
 
 
Po razpravi je predsednica predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 
V skladu s 1. odstavkom, 4. člena Pravilnika o dodelitvi nepovratnih sredstev za 
razvoj malega gospodarstva in za opravljanje dopolnilnih dejavnosti na kmetiji v 
Občini Podvelka se bo vlagateljico iz Lehna pozvalo k podaji dokazil ali je bila pred 
samozaposlitvijo brez zaposlitve. Po prejemu dokazil bo občinska uprava le ta 
pregledala. V kolikor vlagateljica izpolnjuje pogoje se bo občinskemu svetu Občine 
Podvelka predlagal sklep, da se sredstva v višini 1.200 € vlagateljici dodelijo.  
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 

AD 6. 
Pobude in vprašanja. 
 
V skladu z večkratnimi pogovori na odboru je predsednica predlagala, da bi se izvedla 
strokovna ekskurzija v Vulkanland v Avstriji meseca maja 2018. Tam bi si ogledali dobro 
prakso samooskrbe. 
 
Gospod Rauh je podal, da se bo pričela gradnja nove večnamenske športne dvorane v 
Breznu. Glede na to, da je Občina Podvelka v osrčju Pohorja in njegovih gozdov, je 
predlagal, da bi se uredilo ogrevanje te stavbe na lesno biomaso – sekance. 
 
Župan je svetniku odgovoril, da so razmišljali tudi v tej smeri. Težava se pojavi zaradi 
prostorske stiske. Predvideno je ogrevanje te dvorane na lesno biomaso in sicer palete.  
 
Predsednica je predlagala, da naj si gospod Rauh in gospod Štrablek ogledata lokacijo 
večnamenske športne dvorane, saj se s temi zadevami ukvarjata in zadeve poznata. 
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Župan je oba člana odbora povabil, da se oglasita pri občinski upravi, pri gospodu Tkalcu, 
in si ogledata projektno dokumentacijo. Dodal je še, da bi se investicija, v primeru gradnje 
ogrevanja na lesno biomaso – sekance, podražila za par tisoč evrov. 
 
 
 
 
 
Predsednica se je članom odbora zahvalila. S tem je bil dnevni red seje izčrpan, zato je 
predsednica ob 16:55 sejo zaključila. 
 
 
 
Zapisala:   
 
Janja Britovšek 

 Predsednik odbora: 
                                                           
Ivanka VOMER, lr. 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 


